
 

Zápisnica č.3 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 11.5.2023 od 14,30 hod. do 16,30 hod. 

           

Prítomní: Ing. Jozef Gonda -  predseda                Neprítomní :  Ing. Lukáš Lesňák 

                 Peter Hadidom                                                          Ing. Branislav Rusiňák                      

                 MUDr. Alena Pekarčíková                                              

                 Mgr. Monika Tkáčová                                                    

                 RNDr. Ladislav Ruttkay                                               

                 Lukáš Goduš   

                 Marek Baláž    

                 Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka)   

 

 

Ing.Jozef Gonda, privítal prítomných, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program: 

1. 1.zmena rozpočtu 2023 - Informácia 

2. Kontrola plnenia požiadaviek MsV č.8 za 1.Q.2023 

3. Schválenie , resp. doplnenie plánu hlavných úloh na rok 2023 

4. Riešenie problematiky spevnených plôch na Námestí SNP 

5. Rôzne 

K bodu 1. 

Predseda MsV podal informáciu o 1.zmene rozpočtu mesta SNV na rok 2023 za OVaD, 

ref.ÚP a OKS. Uvedené zmeny schválilo MsZ dňa 27.4.2023. 

 

K bodu 2. 

MsV sa zaoberal problematikou doplnenia požiadaviek MsV o pripomienky nasledovných 

občanov: 

 

- požiadavky p. Mareka Baláža zo zápisu zo dňa 23.2.2023, členovia MsV určili , ktoré sa 

zahrnú do plánu hlavných úloh, príp. do požiadaviek MsV: 

Do požiadaviek MsV: 

 1. priestor - vnútorný dvor medzi bývalým ZIOM a kinom Tatry (zadný trakt Gorazdovej 

ulice) - je stále plný vody, zatekajúca voda je zo striech garáží, ihrisko pre deti je často plné 

mlák a blata - zarovnať plochu, aby sa voda rovnomerne dostávala do zeme, vysypať štrkom, 

alebo nájsť iné riešenie, 

2. v tom istom priestore - ohradiť časť dvora, kde sa hrajú deti - teraz tam na lavičke 

prespávajú bezdomovci, v noci pije mládež, je stále plný neporiadku, rodičia sa boja nechať 

tam deti, aby sa hrali. Bolo by dobré, keby tam mohli pribudnúť aspoň 2 nové prvky na hranie 

- napr. preliezka a hojadačka. 



- požiadavka p. Komaru Michala:  od Hronského ulice po železničný podjazd na Kollárovej 

ul. – vykonať vysprávky na komunikácii. 
Stanovisko MsV:  Požiadavku zaradíme medzi požiadavky MsV 

- požiadavky p. Lukáša Goduša:  

 

a/ Obyvatelia Slovenskej ulice (Slovenská ulica)  
Možnosť vytvorenia parkovacej plochy na „zelenej“ ploche na existujúcom parkovisku vnútrobloku 

ulíc Moravská a Slovenská (vedľa kotolne). Vďaka úpravy terénu je možné navýšiť minimálne 7 

nových parkovacích miest. 

Stanovisko MsV:  V tejto časti zvyšovať počet parkovacích plôch je možné už len na úkor zelene, 

čo môže naraziť na nesúhlas inej skupiny obyvateľov. MsV odporúča 

nerealizovať. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b/ Sused (Slovenská ulica)  

Možnosť osadenia košov pre psíčkarov vo vnútrobloku ulíc Moravská – Slovenská – Kollárová – 

Česká z dôvodu vysokého výskytu psíčkarov a nerobenia si poriadku za sebou – niektorí psíčkari sa 

vyhovárajú aj na nedostatok kontajnerov a sáčkov. Je to samozrejme v prvom rade o ľuďoch, ale 

pridanie 3 – 4 kusov kontajnerov by tomu mohlo dopomôcť. 

Stanovisko MsV:  Požiadavku zaradíme medzi požiadavky MsV 

 

c/ Tomáš Bulejko (Kollárová ulica) 

Potreba dohliadnúť nad realizáciou parkoviska, ktoré vraj vychádza z výherného projektu revitalizácie 

na Sídlisku Východ (roh ulíc Kollárová – Slovenská). Musím povedať , že osobne som si celý 

revitalizačný projekt zatiaľ nenaštudoval, tak v tomto momente netuším , či sa pri jeho realizácii vôbec 

s týmto ráta. Prosím o zaslanie podkladov (výherný náčrt a rozpis prác) k chystanej revitalizácii 

vnútrobloku ulíc. 

Stanovisko MsV: 

Návrh realizácie parkoviska na križovatke ulíc 

Slovenská/Kollárova nie je súčasťou Revitalizácie 

vnútrobloku. Ako samostatný projekt to už 

v predchádzajúcom období MsV odmietol pre 

vysokú finančnú náročnosť stavby v súvislosti 

s prekládkou existujúcich podzemných vedení. 



d/Lukáš Goduš (Sídlisko Východ)  

Možnosť osadenia informačnej tabule (presklenná na kľúč), kam by sa dávali oznamy o akciách 

organizovaných na sídlisku, taktiež zápisy z mestského výboru č.8 a zápisy zo stretnutia mestského 

zastupiteľstva.  Mal by som to na starosti ja, nakoľko by som ju využil pre občanov, ktorí nemajú FB 

(hlavne o staršie ročníky) ale aj ostatných, ktorí si nevyhľadávajú informácie na nete a týmto 

klasickým spôsobom si to budú môcť prečítať. 

Stanovisko MsV:  Vzhľadom na rozsah územia MsV a aby sme uspokojili všetkých obyvateľov 

MsV bolo by potrebné umiestnenie viacerých skriniek.V tejto dobe by sme sa 

mali uberať pri zverejňovaní informácii iným smerom, t.j. s využitím 

informačných technológií. 

e/ Obyvatelia objektu Panoráma (Medza) 

Možnosť rekonštrukcie či nového osadenia detského ihriska s nutnosťou oplotenia. Pôvodné ihrisko 

bolo zničené obyvateľmi, ktorí chodia do neďalekého obchodného centra LIDL. Vstup na ihrisko by 

bol riešení cez elektrický , alebo mechanický kľúč hlavne pre obyvateľov bytovky Panorama. 

Stanovisko MsV:  Požiadavku zaradíme medzi hlavné úlohy MsV na nasledovné obdobie. 

f/ Pochôdzka po rajóne 

Osadenie smetných košov pri lavičke vedľa detského ihriska vo vnútrobloku ulíc  Kollárová – 

Slovenská. Pravidelne sa tam stretáva mládež a bezdomovci, ktorí po sebe zanechávajú neporiadok, 

alkoholové fľaše, ohorky od cigariet, .  …taktiež by som to riešil s vyšším počtom preventívnych 

kontrol realizovaných mestskou políciou. 

Stanovisko MsV:  S požiadavkou sa obrátime na OKS a MsP 

 

 

 

 

 

 

g/Pochôdzka po rajóne 

Koceľova  ulica - Úprava okolia po prácach vykonaných v minulosti – stavebné sutiny a trčiace káble 

(asi dátové) a VN. 

 

 

 

 

 

 

 



Stanovisko MsV:  Požiadavku zaradíme medzi požiadavky MsV, t.j. uplatniť požiadavku na 

odstránenie nedostatkov po prekopávkových povoleniach. 

 V čase písania tohto záznamu je časť nedostatkov odstránená/Koceľova ul./ 

 

h/ Pochôdzka po rajóne 

Potreba odstránenia rôznych nečistôt, nefunkčných vecí. Ohrozujú zdravie a zvyšujú riziko možného 

ublíženia si na zdraví. 

Koceľová ulica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Česká ulica: 

 

 

 

 

 

 

 

Slovenská ulica: 

Stanovisko MsV:   

Drobné požiadavky, ktoré neznižujú hodnotu užívania verejného 

priestranstva by bolo vhodné , aby si odstránili obyvatelia BD sami. 

 

 



i/ Pochôdzka po rajóne 

Odstránenie nefunkčných, škaredých a zvyšujúcich riziko zranenia zábradlí na Sídlisku Východ 

 

 

 

 

 

 

 

Stanovisko MsV:  Požiadavka bola nastolená na rokovanie MsV opakovanne už v minulosti. 

Narazili sme na právny problém vlastníctva týchto oplotení, kedy sa zistilo, že 

mesto tieto zariadenia nevlastní. Hoci sa nachádzajú vo verejnom 

priestranstve, likvidácia bude možná len na základe písomného súhlasu 

príslušného BD. 

j/ 7.3. 2023 Pochôdzka po rajóne 

Možnosť nahradenia kameňov osadením značky zákaz státia.(Česká za Sintrou pri kostole) 

 

Stanovisko MsV: 

Požiadavka na zvýšenie kvality technických zariadení na obmedzenie 

nevhodného parkovania sa môže realizovať v prípade dostatku finančných 

prostriedkov. Zatiaľ MsV neodporúča s požiadavkou osloviť MsÚ. 

 

 

 

k/ 8.3. 2023 Viacerí susedia  

Možnosť osadenia veľkokapacitného kontajnera vo vnútrobloku ulíc Moravská – Slovenská – 

Kollárová – Česká z dôvodu organizovanej brigády na sídlisku Východ. Brigáda bude na podnet FB 

skupiny Spišská Nová Ves – Sídlisko Východ konanej na Deň zeme dňa 22.4.2023. S tým súvisí 

požiadavka na MsÚ – oddelenie životného prostredia na možnosť zapožičania náradia (hrable, 

motyky, lopyty) a zabezpečenia ochranných pracovných prostriedkov (rukavice) a vriec na odpad. 

Stanovisko MsV:  Brigáda obyvateľov MsV, časť sídliska Východ sa uskutočnila 22.4.2023 za 

technickej podpory MsÚ, OKS. 

 

Ďalšie požiadavky členov MsV: 

 

- požiadavka p. Hadidoma  
- je potrebné riešiť križovatku pri MsP – kruhový objazd, alebo retardéry 



Stanovisko MsV:  Požiadavka patrí medzi priority KSK v našom meste na úseku dopravy 

 

- požiadavka p. Hadidoma 

- umiestniť odpadkové koše na psie exkrementy na Gorazdovej ulici pri budove PZ SR 

- na detské ihrisko umiestniť informačnú tabuľu  o zákaze venčenia psov 
Stanovisko MsV:  Požiadavku na umiestnenie odpadkových košov uplatníme na MsÚ, OKS. 

Zákaz venčenia psov vyplýva z prevádzkových poriadkov detských ihrísk a je 

postihovateľné zo strany MsP 

 

- MsV obdržal list od p.Hlaváčka z Chrapčiakovej ulice, v ktorom vyzýva členov MsV, aby 

podporili rekonštrukciu Mk na Chrapčiakovej ul. 

Stanovisko MsV: Po preverení stavu Mk MsV konštatuje, že v súčasnom stave postačuje 

iba MK opraviť vysprávkami. 
 

 

  
 

-MsV obdržal žiadosť od majiteľov BD na Hviezdoslavovej ul. SNV, v zastúpení p. 

Ľudovít Jaško o rekonštrukciu chodníka pred BD 
Stanovisko MsV:  MsV zaradí požiadavku medzi hlavné úlohy MsV na nasledujúce obdobie 

 

K bodu č.4 

- MsV sa oboznámil s petíciou obyvateľov Námestia SNP z predchádzajúceho 

obdobia. Na MsV boli predložené 7ks alternatív technického riešenia spevnených 

plôch určených na pohyb vozidiel a parkovanie.  

Stanovisko MsV: MsV po preštudovaní predložených alternatív odporúča na realizáciu 

alternatívu č.1. MsV zaradil úlohu spracovať PD medzi hlavné úlohy 

MsV na rok 2023. 

Po preverení majetkových pomerov v riešenom území MsV konštatuje, 

že ešte predtým bude potrebné vykonať odkúpenie pozemkov tak, aby sa 

v budúcnosti dala alternatíva č.1 zrealizovať. 

 



K bodu č.5 – rôzne 

 

- MsV sa oboznámil so sťažnosťou  p.Branislava Čáča zo Slovenskej ulice, ktorého  

vyrušuje hluk z útulku pre odchyt túlavých zvierat z Odorínskej cesty. 

Stanovisko MsV:  MsV nevie objektívne posúdiť požiadavku občana, preto navrhuje 

požiadať cestou dotazníka o stanovisko dotknutých obyvateľov. 

Vyhodnotenie dotazníka uskutočniť cestou MsÚ, OKS a informovať 

MsV č.8. 

 

- vyhodnotenie projektu Dobrá vec: 

MsÚ obdržal dva projekty v rámci projektu Dobrá vec: 

1. p.Susová centrum Robinson – má požiadavku na úpravu zariadenia pre zdravotne  

postihnuté deti, ktoré prevádzkuje, vymaľovanie stien, zakúpenie vnútorného 

vybavenia ap. 

2. p.Goduš – zorganizovať stretnutie obyvateľov sídl.Východ – pre všetky vekové 

kategórie 

Stanovisko MsV: Navrhuje schváliť oba projekty s následným rozdelením dotácie od 

Mesta SNV vo výške 2 tis.€ nasledovne: 

- 1500,00 eur pre centrum Robinson 

- 500,00 eur pre stretnutie obyvateľov sídl. Východ 

 

Rekapitulácia: 

Úlohy na doplnenie požiadaviek MsV :  

 

1. priestor - vnútorný dvor medzi bývalým ZIOM a kinom Tatry - je stále plný 

vody, zatekajú garáže, ihrisko pre deti je často plné mlák a blata - zarovnať 

plochu, aby sa voda rovnomerne dostávala do zeme, posypať štrkom, alebo nájsť 

iné riešenie, 

2.  v tom istom priestore - ohradiť časť dvora, kde sa hrajú, hľadať možnosti o 

doplnenie 2 nové prvky na hranie - napr. preliezka a hojadačka..., 

3. oprava miestnych komunikácií: 

- Hviezdoslavová ul. - úsek od mestskej polície po reštauráciu Tatra 

- Hronského ul. po železničný podjazd na Kollárovej ul. 

- Chrapčiakova ul. – spodná časť 

4.  Rozposlať dotazník o prieskume vplyvov externých zdrojov hluku na 

obyvateľov rodinných domov (Branislav Čač) OKS  
5. Možnosť osadenia košov na exkrementy vo vnútrobloku ulíc Moravská – Slovenská – 

Kollárová 

6. Osadenie smetných košov pri lavičke vedľa detského ihriska vo vnútrobloku ulíc  

Kollárová – Slovenská. 

7. Vykonať kontrolu spätných úprav MK a VP po prekopávkových povoleniach na 

uliciach Koceľova, Kollárova, Česká, Slovenská, Moravská. 

 

8. Vyhodnotenie projektu Dobrá vec: centrum Robinson :   1500,00 eur 

                                                       Stretnutie obyv.sídliska Východ:    500,00 eur 

              

 

Do Plánu hlavných úloh pre ďalšie obdobie: 

1. Oprava cesty na Gorazdovej ulici 



2. Opraviť chodník na Levočskej ulici - ku kinu Tatry, 

3. Pokračovanie v rekonštrukcii chodníkov a MK na Koceľovej ulici 

4.  Realizácia chodníka za reštauráciou Nostalgia (okolo verejných WC) a jeho napojenie 

na existujúci chodník na Gorazdovej ulici. 

5. Možnosť rekonštrukcie či nového detského ihriska pri OC LIDL (pri Panorame) 
 

 Zapísala : Ing.Jana Valkošáková 

 

                                                                                     Ing.Jozef Gonda 

                                                                                   predseda MsV č.8 

 

 


